
Reactie inpassingsplan Kantoren provincie Utrecht,  
uit te spreken door mevrouw I. Berkhof-de Vos, raadslid gemeente Woerden, tijdens 
de hoorzitting van de Provinciale Staten van Utrecht op woensdag 14 december 2016. 
 
 
Geachte voorzitter, Statenleden, dames en heren, 
 
Ik dank u om hier het woord te mogen voeren namens de gemeenteraad van Woerden over 
het voorontwerp inpassingsplan Kantoren. 
 
De gemeenteraad van Woerden staat samen met de regiogemeenten en u voor een 
gemeenschappelijke doel: we willen de kantorenmarkt beter in balans krijgen. 
 
Wat zouden de wensen van u, provincie Utrecht en ons, gemeente Woerden kunnen zijn? 
 
Ten eerste, voldoende kantoren om aan de vraag te voldoen. We willen tenslotte niet dat 
bedrijven die in Woerden, in Utrecht, kantoorruimte zoeken, moeten uitwijken naar 
bijvoorbeeld Bodegraven in Zuid-Holland. 
Vervolgens willen we geen leegstand. Leegstand zorgt voor kille kantoorwijken, waar te 
weinig gebeurd en men zich onveilig voelt. Voor werknemers en inwoners een nare situatie. 
Daarnaast moeten kantoren goed bereikbaar zijn. Voor ons betekent dat dichtbij het 
openbaar vervoer, maar daarnaast ook bereikbaar met fiets, brommer of auto. 
En tenslotte moeten de kantoren modern zijn, voldoen aan de arbo-eisen, energiezuinig en 
een sieraad in de gemeente. 
 
Wat doen we daarvoor? 
 
Samen met de provincie en de U10 geven we richting aan deze wensen. We passen 
bestemmingsplannen aan zodat kantoren een tweede leven kunnen krijgen. We kijken bij 
concrete projecten of de overcapaciteit teruggebracht moet worden en we kijken of we 
kantorenterreinen kunnen herstructureren om ze weer op een mooi kwaliteitsniveau te 
krijgen: zowel de kantoren als de leefomgeving. 
Concreet hebben we de plannen van Snellerpoort teruggebracht van 200.000 vierkante 
meter kantoor oppervlakte naar 51.000 vierkante meter. Snellerpoort ligt op de locatie die 
voldoet aan de wensen die ik eerder noemde, zoals de nabijheid bij het spoor. 
Op Middelland staan veel kantoren leeg. Woerden probeert het zuidelijk deel nieuw leven in 
te blazen om in het noordelijk deel de hoeveelheid kantoren terug te brengen. 
Een deel van de vierkante meters zouden we echter toch op Snellerpoort willen realiseren 
omdat die locatie veel aantrekkelijker is dan Middelland. Ook kunnen de daar gerealiseerde 
nieuwe kantoren beter voldoen aan de huidige, moderne wensen.  
Ook vanuit de markt is er een behoefte aan een gevarieerd aanbod, met zowel bestaande 
(opgeknapte) kantoorpanden als nieuwe, aansprekende en goed bereikbare kantoorpanden. 
 
Wat vinden wij van het inpassingsplan? 
 
Ondanks dat wij in Woerden denken dat onze plannen de instemming van de provincie 
zouden kunnen krijgen, we hebben tenslotte dezelfde wensen, lijkt u voornemens om hier 
een streep door te zetten. 
Door het inpassingsplan blijft straks voor Snellerpoort maximaal 3000 m2 bvo over aan te 
bouwen kantoren. Dit is een significant verschil met de huidige ontwikkelcapaciteit van  
51.000 m2 bvo. Een ontwikkelcapaciteit waarvan we samen met de U10-gemeenten hebben 
afgesproken om deze te handhaven. 
Het verbaast ons dat u de in het inpassingsplan opgenomen behoefte van 3000 m2 niet 
goed onderbouwt. Een eerder onderzoek van u, die nog dateert uit de crisistijd, geeft 
namelijk een hogere behoefte aan dan het onderzoek uit de tijd met weer aantrekkende 
economie. Daarnaast heeft er nooit een constructief overleg met ons plaatsgevonden over 
deze drastische vermindering. 



 
Tenslotte 
 
We willen niet dat het inpassingsplan onze daadwerkelijke behoefte aan kantoren onmogelijk 
gaat maken. Zolang we de daadwerkelijke behoefte nog niet scherp hebben, willen we de 
huidige mogelijkheden handhaven. 
 
Zet het voorgenomen inpassingsplan daarom alstublieft niet door.  
Laat ons, in overleg met regio en provincie, verder werken aan de kwaliteitsslag die zo bij 
Woerden hoort. Geef de ruimte die nodig is, de kansen om het mogelijk te maken en het 
vertrouwen om dit tot een goed einde te brengen. 
 
Namens de gemeenteraad van Woerden dank ik u voor uw aandacht. 
 
 
 
 
 
 


